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Liperin koulun vanhempainneuvoston kokous 
 

Aika: torstai 8.11.2012 

Paikka:  Liperin koulun kotitalousluokka 

Läsnä: osallistujat erillisenä liitteenä 

 

Asiat: 

1. Kokouksen avaus, pj avasi kokouksen 18:07  
 

2. Koulukuvauksista päättäminen (Jouni Hyttinen) 

Tarjouskartoitus on meneillään Kuvaverkon ja Seppälän koulukuvan 

kanssa. Jouni Hyttinen esitteli tarjousten vertailun (koululle tuleva 

sopimuskorvaukset ja asiakashinnat, palvelun sisältö) ja taustan. 

Jouni Hyttinen kertoi, että koululle saatava sopimuskorvaus 

käytetään aina oppilaiden hyväksi, esim. stipendien muodossa. VN 

ehdottaa, että Kuvaverkko voi jatkaa Liperin koulun oppilas-

kuvauksia. 

 

3. Ajankohtaisia terveisiä koulusta, kertoi Kirsi Pulkkinen: 

o päihdeviikko menossa, näkyy koulun arjessa sekä esim. 

kauppaliikkeitä on pyydetty varmentamaan nuorelta henkilöltä 

näyttävien alkoholin/tupakan ostajien iän. 6. ja 7.luokkaisilla 

pe 16.11. teematunti 

o opettajilla koulutuksia meneillään syksyn aikana, aiheuttaa 
jonkin verran järjestelyjä opetustyön toteuttamiseen  

o 7.luokkalaiset retkelle Joensuuhun 14.11., kohteina 

Taidemuseo, Botania ja kaupunginorkesterin harjoitukset. 

o itsenäisyyspäivän tanssiaiset ehdotetaan pidettäväksi jatkossa 
esimerkiksi joka kolmas vuosi tai vain tietyillä luokka-asteilla. 

Tapahtuman tapakasvatuksellinen merkitys ja tunnelma ovat 

kuitenkin huomioitavia. Päivän sisältöön ja esityksiin toivotaan 

lisää valinnanvaraa oppilaille. Myös joulujuhlan ja itsenäisyys-

päiväjuhlan vuorottelu oli keskustelussa vaihtoehtona. 

Itsenäisyyspäivä toivottiin kuitenkin jollain tavalla aina 

huomioitavaksi, esim. kynttiläkulkue sankarihaudoille, yhteinen 
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lipunnosto, pieni taustaselvitys siitä, miksi itsenäisyyttä 

juhlistetaan.  

Tänä vuonna itsenäisyyspäivän tanssiaiset pidetään 5.12.2012 

kaikkien luokka-asteiden voimin.  

 

4. Oppilaskuntaedustus NOTE-koulutuksessa (Nuorten akatemia), 

projektikoulutus 

• välituntiaktiviteettien kehittäminen 

• ympäristön viihtyisyyden lisääminen 

Koulutuksessa olleet tekivät aiheesta parannusehdotuksia sisältävän 

kartoituksen, jonka Kirsi Pulkkinen esitteli. Osaa ehdotuksista oli jo 

lähdetty koululla toteuttamaan.  

VN:n apua ja toimintakanavia tarvitaan ideoiden toteuttamiseen. 

Keskusteltiin esimerkkinä sponsoripenkki-ideasta. 

Toteutusvaihtoehtoina ideoitiin oppilastalkoot, yritys-sponsoreiden 

hankkiminen tai haastekampanja.  

Kirsi Pulkkinen jatkaa asian selvittelyä koululla oppilaskunnan 

jäsenten sekä koulun henkilökunnan kanssa.  

 

5. Koulukummien terveisiä, (koulukummit eivät olleet paikalla, eivätkä 

olleet jättäneet koululle terveisiä.)   

 

6. Diskot, vanhempainkahvila? 

•  pe 16.11.2012, klo 18 – n. 20, 6.luokkalaisten disko 
alakoululaisille: tähän voi ilmoittautua Kirsi Pulkkiselle 

talkooavuksi vanhempain-kahvilan pitämiseen, keskustelutus-

aihetta ideoitiin (heijastinten ja pyöräilykypäröiden käyttö, 

talvipyöräily). Ajankohdasta toivottiin jatkossa tietoa hyvissä 

ajoin.  

• yläkoululaiset kiittävät avusta talkoolaisia, keväällä toinen disko 
 

7. Muut asiat 

• viime kokouksesta siirretty avointen ovien päivä: Kirsi 
keskustellut Tapahtuma-tiimissä Tarja Huttusen kanssa. Paras  
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vaihtoehto olisi toteutus tavallisen koulupäivän aikana. Koulun 

ehdotusta ajankohdaksi ei vielä ole.  

• Pj ja vpj ovat hoitaneet pankkiin käyttöoikeusasiat.  
• Kelpo-rahoituksen jatko? Kirsi Pulkkinen selvittää asiaa Riitta 

Lappalaiselta 

 

8. Seuraava kokous pidetään torstaina 17.1.2013. 

 

9. Kokouksen päättäminen, pj päätti kokouksen klo 19:49. 

 


